
Van: xxx 
Verzonden: maandag 19 februari 2024 15:35 
Aan: GHVG_griffie <griffie@hardinxveld-giessendam.nl> 
Onderwerp: Webvraag Overig Mijn vraag is waarom betalen wij hondenbelasting? In vele gemeenten 
is de hondenbelasting al afgeschaft. Maar wij mogen nog betalen. Voor wat? Een voorbeeld op 11 
december worden de afvalbakken al gesloten omdat het over 20 dagen o... 
 
 
Bij deze heb ik nog wat vragen over onderstaande mailwisseling.  
 
 
Ik heb antwoord gekregen op mijn mail van dhr. xxx.  
Op mijn vraag de  hondenbelasting af te schaffen krijg ik als antwoord dat dat niet kan ivm het flinke 
gat dat in de begroting zal ontstaan. Kattenbezitters hoeven geen belasting te betalen. Deze katten 
lopen hier buiten en doen hun behoefte in de tuinen van de buren. Waarom zij dan ook niet betalen 
net als wij? Hondenbezitters die betalen en wij ook nog eens de behoefte van hun hond opruimen.  
 
Het is nu half februari en nog steeds zijn kapotte afvalbakken nog niet vervangen.  
Daar betalen wij toch voor? 
 
Dan wordt door dhr xxx ook nog opgemerkt dat wij in de drie weken dat alle bakken gesloten zijn het 
afval mee naar huis moeten nemen. U zou eens moeten weten hoe het hier vervuild is sinds 11 
december 
 
Mijn vraag blijft alsnog of u de hondenbelasting wil afschaffen. Dan kunnen wij met ons allen het 
flinke gat wel dichten, doen de kattenbezitters ook mee.  
 
Vriendelijk groet, 
 
xxx 
 
 
--------- Doorgestuurd bericht -------- 
Van: <mijnzaak@hardinxveld-giessendam.nl> 
Datum: wo 7 feb 2024 om 16:14 
Onderwerp: Webvraag Overig Mijn vraag is waarom betalen wij hondenbelasting? In vele gemeenten 
is de hondenbelasting al afgeschaft. Maar wij mogen nog betalen. Voor wat? Een voorbeeld op 11 
december worden de afvalbakken al gesloten omdat het over 20 dagen oud en nieuw is??? Een 
aantal afvalbakken zijn kapot maar worden niet vervangen en vervuild enorm. Wij ruimen altijd 
netjes de poep op maar in december heb ik niet veel zin in mijn opruimplicht. En tot nu toe is mijn zin 
erin nog niet terug. De katten in onze buurt, zeer veel, mogen overal hun behoefte doen en daar 
wordt geen belasting voor betaald. Ik vind het zeer jammer zoals het er nu aan toe gaat. En die 
hondenbelasting mag daarom wel stoppen. Vr. Groet xxx, kenmerk: xxx  
 

Geachte xxx, 

Dank voor uw vragen over de hondenbelasting. Graag gaan we in op uw mail. 

Er zijn nog best wel een aantal gemeenten in Nederland waar hondenbelasting wordt 
geheven. Maar het klopt dat het aantal gemeenten die nog hondenbelasting innen afneemt.  

mailto:mijnzaak@hardinxveld-giessendam.nl


De belasting wordt gebruikt om allerlei voorzieningen voor honden in stand te houden en te 
vernieuwen zoals bijvoorbeeld de losloopgebieden, uitrenvelden, legen van afvalbakken en 
het verstrekken van zakjes om de hondenpoep op te ruimen.  

Als de gemeenteraad besluit om geen hondenbelasting te innen zal er een flink gat in de 
begroting ontstaan die op een andere wijze gedicht moet worden. 

Als u wilt dat de hondenbelasting wordt afgeschaft bv omdat kattenbezitters ook geen 
belasting betalen wil ik u aanraden om dit kenbaar te maken bij de politieke partijen in 
Hardinxveld-Giessendam. 

Rondom oud en nieuw sluiten we de afvalbakken af. Dat doen we al vele jaren zo. We 
vragen dan om het afval mee naar huis te nemen en bij het restafval te doen. We werken 
met het afsluiten van buiten naar binnen. Op de plekken die het meest gevoelig zijn gaan de 
bakken als eerste dicht. Later volgen de bakken die in het centrum staan. Deze worden vlak 
voor de kerstdagen afgesloten. Na oud en nieuwjaar open we zo snel als mogelijk weer de 
afvalbakken. 

We hebben dit jaar flinke schade door opgeblazen afvalbakken. Van de 25.000 euro aan 
schade komt het grootste deel door opgeblazen afvalbakken. We zijn ons aan het beraden 
hoe we de schade kunnen beperken. Wellicht gaan we dit jaar wel de afvalbakken 
demonteren op plekken waar veel afvalbakken worden opgeblazen. 

Wij vragen denk ik niet te veel om enkele weken in het jaar de hondenpoepzakjes mee naar 
huis te nemen. De voorziening is van de 52 weken in het jaar 49 weken beschikbaar. We 
zouden het liefst helemaal geen afsluiting doen van de afvalbakken maar helaas is het nodig. 
Als we de afvalbakken open laten vrezen we en nog veel grotere schadepost! 

We hopen op uw begrip. 

Als u nog vragen heeft naar aanleiding van deze mail dan kunt u met mij contact opnemen. 

Met vriendelijke groet, 

 
xxx 

xxx bij de gemeente Hardinxveld-Giessendam 

 
 

 


